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硕士学位论文开题报告与文献总结

Literature Review and Thesis Proposal of Master Students’ Academic Thesis
学号(Student Number)：           
学科专业(Major)：                    
年级(Enrollment Year)：           
姓名(Name)：                    
指导教师(Supervisor) ：                
中国石油大学（华东）学位办公室制

年Year    月Month    日Day
	论文题目Thesis Topic
	

	论文类型Thesis Type
	学术学位degree of Science：□应用研究applied research   □基础研究basic research    □综合研究 comprehensive research  □其他 other
专业学位degree of Engineering： (工程设计engineering design   □技术研究 technical research  □产品研发product research   □工程与项目管理Engineering and project management    □调研报告investigation report   □其他other

	题目来源
Topic Resource：
	□企业项目 enterprise project   □部（省）项目  Ministry (provincial) project  
□国家项目 National project   □自拟项目 self-found

	开题报告 Proposal Report

	开题报告一般应包括：⑴课题的来源及选题的依据；⑵课题的研究意义与国内外研究现状分析；⑶课题研究目标、研究内容、拟解决的关键问题；⑷课题拟采取的研究方法、技术路线、试验方案及其可行性分析；⑸课题的创新性；⑹课题的计划进度（时间安排）、科研工作量、预期进展和预期成果；⑺指导教师与本课题有关的工作积累、已有的研究工作成绩；⑻研究经费预算计划和经费落实情况等方面。

小四号宋体字，行间距为1.25~1.5倍。

The proposal report shall include: (1) The source of the topic and the basis of the topic selection; (2) The significance of research and the analysis of research status in the domestic and overseas; (3) Research objectives, research content and key problems to be solved;  (4) The proposed research methods, technical route, test scheme and feasibility analysis; (5) Innovation of the topic; (6) The planned research schedule, research workload, expected progress and expected achievement of the research;  (7) Supervisor’s  work accumulation and research achievements related to this topic; (8) Research budget plan and implementation of funds, etc.   
The report shall be written in small 4 song characters, line spacing 1.25~1.5 times.


	文献总结 Literature Review

	对参考文献进行归纳分析总结。小四号宋体字，行间距为1.25~1.5倍。

Summarize and analyze the references. 
The report shall be written in small 4 song characters, line spacing 1.25~1.5 times.


	参考文献References

	参考文献不少于30篇，至少5篇英文文献，请按照国标进行标识，而且只列作者直接阅读过、在文中被引用过的正式发表的文献资料。小四号宋体字，行间距为1.25~1.5倍。

There shall be no less than 30 references and at least including 5 English references. Please write according to the national standard and list only the officially published literature that the author has read directly and has been cited in the article.  
The report shall be written in small 4 song characters, line spacing 1.25~1.5 times.



	开题报告评审表

	学生姓名Name
	
	导师
Supervisor
	
	开题日期
Date of proposal
	   年Year   月Month      日Day

	学科专业Major
	
	第   次开题Proposal time(first or second time)

	培养方向
Research direction
	

	论文题目
Thesis Topic
	

	导师评阅意见
	                                            签名：

                                                 年  月   日

	专家组成员
	姓   名
	职     称
	工作单位及职务
	签    字

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	专家组评

审

意

见
	

	成  绩（百分制）
	

	专家组组长签字：                                   年      月      日


注Note：①正式提交报告时删除里面的说明文字。
Delete the captions when the report is formally submitted;
②封皮为白皮光面纸，用A4纸双面制作，胶装提交学院归档。
The cover is white glossy paper, double-sided A4 paper printed, and submit to the college for filing.

